
Referat fra ekstra-ekstra-ordinært bestyrelsesmøde 24.06.2020 
 
Tilstede: Bestyrelsen var fuldtallig. 
  
Dagsorden: Bestyrelsens beslutning om at få foretaget en valuarvurdering. 
  
Et flertal i bestyrelsen har besluttet, at vi ikke skal benytte os af muligheden for at få lavet 
en valuarvurdering, der kan fastfryses, på trods af at vi vedtog dette på et 
bestyrelsesmøde den 22.06 og igen på et ekstraordinært bestyrelsesmøde den 23.06. 
 
Bestyrelsen vedkender at vi dermed udelukker fællesmødet for på et tidspunkt at gøre 
brug af en sådan fastfrossen valuarvurdering, etableret før 01.07.2020. 
 
 
Underskrevet af: 
  
 


